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Antra – Vakar Facebook pievērsu uzmanī

Vakar Facebook pievērsu uzmanību Andra Koemeca ieliktajam video par Saulkrastu
mežaparku un tiku pārsteigta, ka šo parku veido divas jaunas ielas – Jaunā iela un
Neibādes iela. Saulkrastos Jaunā iela jau eksistē vairāk kā 60 gadus. Vai Saulkrastiem ir
nepieciešama otra Jaunā iela? Vai mums, dzīvojošajiem uz vecās Jaunās ielas, liks
piespiedu kārtā mainīt visus dokumentus sakarā ar ielas nosaukuma maiņu? Vai tiešām
latviešu valodā trūkst vārdi, lai jaunajai ielai ieliktu citu nosaukumu?


